
Statutární město Brno

Městská část Brno-Líšeň

určeno pro jednání Rady MČ Brno Líšeň

Zápis z jednání Bezpečnostní komise RMČ č. 9/2019 ze dne 11.11.2019 konané na ÚMČ 

Brno Líšeň.

Přítomni: Ing. Bohumír Myslín, Miroslav Čada, Jakub Dvořák, Lubomír Polnický, kpt. Mgr. 
Petr Nečesánek

Hosté: JUDr. Martin Příborský, pprap. Buček (PČR)

Nepřítomni: Zdenka Procházková

Body jednání BK

1. Schválení znění zápisu z jednání BK č. 8 konané dne 21.10. 2019 

schválení členy BK bylo provedeno formou hlasování 

hlasování: pro 6 proti 0 zdržel se 0

2. Členové Komise bezpečnosti byli seznámeni prostřednictvím předsedy BK Ing. 
Myslínem ve spolupráci s vedoucím Revíru Východ Mgr. Miroslavem Jankem o stavu 
a jednotlivých událostech v rámci přestupků v MČ Brno Líšeň.

3. Členové Komise bezpečnosti vznesli dotaz na průběh schvalování projektu doplnění 
Městského kamerového dohledového systému. Místostarosta JUDr. Martin Příborský 
informoval členy komise o tom, že Rada magistrátu města Brna schválila investiční 
záměr dle připravené studie. Začátkem příštího roku bude připraven projekt a 
realizace první etapy, která by měla být, dle BKOM, realizována v roce 2020. Druhá 
etapa by měla být realizována v roce 2021. Projekt bude realizován z rozpočtu 
města.

4. Předseda komise, Ing. Myslín, informoval pana místostarostu o absenci veřejného 
osvětlení pod ulicí Hochmanova (viz obrázek níže).



5. Pan Polnický se dotázal, na působení Komise veřejného pořádku, prevence a údržby. 
Komise se dohodla, že budou panu Mgr. Františku Ševčíkovi, jakožto zástupci výše 
jmenované komise, zasílány terminy jednáni BK, aby se jich mohl účastnit.

6. Pan Čada požádal pana mistostarostu o vybudováni osvětlení přechodu u 
Technického muzea na ulici Holzova.

7. Předseda Komise bezpečnosti Ing. Myslín informoval členy komise o obdrženém 
úkolu ze strany Rady MČ Brno Lišen (ze dne 29.10.2019). Na doložení personální 
účasti při jednáních Komise bezpečnosti, viz. zaslaný přehled níže:

Za období leden až říjen 2019 v rámci termínů konání Komise bezpečnosti RMČ 
byli řádně omluveni: 1x Maixner, 1x Polnický, 1x Procházková, neomluveni: 1x Dvořák

Zbývající členové včetně předsedy BK měli v daném období 100% účast na Komisích 
bezpečnosti RMČ Brno Líšeň. Doplněno o text: více viz. pravidelně vyplněné protokoly s 
uvedením účasti, které jsou zasílány se zápisem z jednání BK.

8. Návrh zápisu byl členům BK byl v rámci jednání přečten a formou hlasování přijat 

h lasován í: pro 5 proti 0 zdržel se 1

Termín následujícího jednání BK č. 10 je stanoven na den 16. 12. 2019 v 17:00 hod.


